
Dagsorden til bestyrelsesmøde på HIRK d. 16-12-2020 kl. 19 hos Suzanne 
  

1. Mødedeltagere: Mia, Kristina (på Facetime), Lisbeth, Suzanne, 
Susanne, Mette indbudt til drift del 
 

2. Afbud fra: Anette 
 

Ordstyrer: Mia 

Referent: Mia 

3. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt  
 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 
 

5. Alle hilser på Mette: Mette præsenterer sig og det samme gør de af 
bestyrelsesmedlemmerne, som Mette endnu ikke har mødt 

 
 

6. Status på organisations diagram og forretningsorden: Det aftales at alle 
bestyrelsesmedlemmer gennemgår deres ansvarsområder og 
nedskriver hvad det dækker så man ved hvad et udvalg har af 
ansvarsområde. 
 

7. Oplæg til kalender 2021. Ridedage for rideskolehold kontra stævnedage blev 
drøftet. Godkendelse af D-stævner i distrikt 3 afventes. Nyt oplæg sendes ud 
snarest – Kristina tæller kalender op og den pt. gældende version lægges på 
hjemmesiden. 

 
8. Budgetoplæg 2021: LUKKET punkt.  
 
9. Indkaldelse til generalforsamling – Grundet COVID-19 og de gældende 

restriktioner herunder 10 personers regel der pt. er forlænget til 28/2-2021, er 
det ikke muligt at afholde generalforsamling. Dansk Erhverv anbefaler, at det 
meldes ud til foreningens medlemmer, at generalforsamling er udskudt på 
ubestemt tid, og at bestyrelsen skriver ud til medlemmer, at man vender retur 
med nærmere info d.28/2-2021. Den eksisterende bestyrelse fortsætter indtil 
generalforsamling kan afholdes, som fungerende bestyrelse.   

 
 

10. Gammel udebane – status: Boreprøver er ok. De er stabile og kan bære 
byggeri af nyt ridehus. 
 

11. Nyhedsbrev via Klubmodul: intet nyt 
 
12. Nyt fra udvalg: 

  



a. Hestestatus: Opera skal aflives. Shadow er købt. Fungerer 
rigtigt godt. 
  

b.     Økonomi: drøftet under pkt. 8 

c.      Stalden: Spejle er sat op i Ridehus og DIF sponsorrat 
afsluttet. 

                     d.  Stævner: Springstævne slut December opgives grundet 
vejret. Sløjfe D-stævne dressur 12-13/12, var en succes. 
God opbakning fra ryttere til trods for at programridning 
skulle foregå udenfor.    

e.  Undervisning: Maria /ny opstalder, ejer Robin og Lolipop) er 
ansat til at undervise lørdag. Anni er opsagt da Mette har 
overtaget hold. Ansvaret for underviserne er nu overdraget til 
Mette. Første UV- møde har været afholdt og det gik godt og 
alle undervisere var mødt op.  

                     f.  Juniorbestyrelse: Intet nyt 

                     g.     Sponsorudvalget: Intet nyt 

                     h.     Miljø: se pkt. 12.i 

                      i.       Roskilde kommune: Kommunen har været på det årlige 
tilsyn. De fandt situationen ved containerholdeplads/tilkørsel 
dertil uholdbar. Der er ekstremt meget mudder og lastbiler 
har svært ved at bakke til. Stykket skal nu asfalteres eller 
brolægges. 

j.       Distrikt 3/DRF: Afventer godkendelse af D-stævner / 
indkaldelse til møde.  

                       k.  Hjælpere: Intet nyt 

                       l.  Fonde: Intet nyt 

                       m.            Rengøring: Intet nyt 

 

13. Kommende arrangementer: Intet nyt 
 

14. Næste møde den 12/1-2021 
 
15. Evt: 

 
 


